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Zoetermeer, 03 juni 2023 

 

 

 

Betreft: Jaarverslagen bestuur en werkgroepen 2022 

 

 

Beste leden, gezinsleden, abonnees en/of genodigden, 

Het verenigingsjaar 2022 is reeds verlopen. De bestuursleden en werkgroepen hebben een jaarverslag 

opgesteld. In deze jaarverslagen wordt kort weergegeven welke onderwerpen het jaar voorgekomen 

zijn en/of behandeld zijn. 

Deze jaarverslagen worden, in tegenstelling tot het verleden niet meer voorgedragen, maar ter inzage 

beschikbaar gesteld, voorafgaand aan  de algemene ledenvergadering. 

 

In deze bundel treft u de jaarverslagen aan van: 

Secretaris 3 

Voorzitter 4 

Penningmeester 5 

Ledenadministratie 6 

Redactie / Public Relations 7 

Werkgroep Advisering 9 

Werkgroep Fokkerij 10 

Werkgroep Evenementen 11 

 

U wordt in de gelegenheid gesteld tijdens de vergadering eventueel vragen te stellen over deze 

jaarverslagen. De bestuursleden en of leden van de werkgroepen zijn uiteraard altijd bereid een 

toelichting te geven. 

 

Met vriendelijke groet, 

Het bestuur
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Secretaris 

 

Het bestuur, bestaande uit Bartjan Nieuwerf, Carel Glastra, Ineke Groen, Dennis Coenen, 

Frank van der Lee en Adry Voorbach, heeft 8 keer digitaal vergaderd, te weten op 18 januari, 29 maart, 3 

mei, 18 mei, 28 juni, 16 augustus, 4 oktober en 15 november. 

Tijdens de vergaderingen werden vaak dezelfde punten besproken, zoals de communicatie, jaarplan, 

fokaangelegenheden, de financiën, de SN en de website en voorbereiding evenementen. 

 

Tijdens die Algemene Vergadering op 14 mei in Woudenberg waren 24 leden en 1 introducee aanwezig. 

Naar aanleiding van de jaarverslagen 2021 van de bestuursleden zijn er geen aan- of opmerkingen en 

derhalve zijn de notulen vast gesteld. 

Het financieel verslag is uitgebreid aan de orde geweest en de penningmeester heeft alle vragen naar 

tevredenheid kunnen beantwoorden. 

 

Tijdens de bestuursverkiezing is Ineke Groen met algemene stemmen herkozen. Leden van het bestuur 

hebben ook vergaderingen van de Raad van Beheer, Rasgroep 5 en de Stichting Keesachtigen en 

Poolhonden bijgewoond, al dan niet online. Er zijn in 2022 twee evenementen georganiseerd. De KCM 

waar 33 ingeschreven honden aanwezig waren en de JHVD op 11 september, waar 30 jonge honden en 

9 veteranen ingeschreven waren. 

 

Op 22 oktober is het keurmeesters examen afgenomen. Drie kandidaten zijn geslaagd. Helaas hebben 

we wegens te weinig belangstelling het Seminar af moeten lassen. Er is twee maal een fokkers 

overlegbijeenkomst geweest, t.w. 2 april en 17 december. Tijdens de eerste waren 12 fokkers en 2 

belangstellenden aanwezig. Bij de laatste in december 7 fokkers. Na afloop hebben we met de 

aanwezigen vast getoost op het nieuwe verenigingsjaar. 

 

Onder leiding van Maaike Glastra-Zinn is Siberian Nieuws vier maal verschenen. 

 

Hiermee voldoet de secretaris aan de verplichting jaarlijks een verslag samen te stellen omtrent het 

verenigingsjaar 2022. Hetgeen na goedkeuring door het bestuur in de algemene vergadering aan de 

orde wordt gesteld. 

 

 

Adry Voorbach  
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Voorzitter 

 

Het afgelopen jaar was rustig. Heel erg rustig. Zo rustig dat je het eigenlijk niet gelooft totdat je beseft 

dat de jaren daarvoor intens zijn geweest waardoor je perceptie verkleurd is geweest. De rust die er nu 

is zou eigenlijk gewoon moeten zijn. 

 

Het is niet zo dat we als Siberian Husky Klub Nederland stil gezeten hebben. Het afgelopen jaar zijn er 

meer evenementen dan ooit in een jaar georganiseerd. Zo hebben we naast de KCM en de Jonge 

Honden & Veteranendag ook nog 2 keer een fokkersoverleg, een ALV, een lezing en een oudejaarsborrel 

georganiseerd. Helaas zie je dat niet alle evenementen druk bezocht worden maar het begin is er en we 

hopen dat de vereniging weer meer gaat leven bij de leden. 

 

Wat heeft de rust dan wel veroorzaakt? Ik denk dat dit een combinatie geweest is van een aantal zaken. 

De communicatie en besluitvorming vanuit het bestuur is zakelijker. Rationele besluitvorming en 

daadkracht met behoud van betrokkenheid gaat voor emotie. Hierdoor wordt de zin en onzin in de 

dagelijkse gang van zaken gescheiden. Anderzijds heeft eerlijk gezegd ook het vertrek van een paar 

leden geholpen in het terugbrengen van de rust. Het is nooit leuk als leden vertrekken maar soms is het 

voor alle betrokkenen beter. 

 

Hoe nu verder, nu het verloop gestopt is, de rust terug is en de vereniging actiever is? Wat zijn de 

volgende stappen? De volgende stappen zouden wat mij betreft het verzamelen van kennis en meer 

betrekken van leden en fokkers (binnen en buiten de vereniging zijn) zijn, met als doel groei van de 

vereniging. De meerwaarde van de SHKN is de verzamelde kennis die we hebben. Door het meer 

betrekken van leden en fokkers hebben we nog meer kennis in huis en kunnen we die ook naar buiten 

projecteren. 

 

De vraag is hoe en wie deze toekomst dan vorm moet gaan geven. Zoals ik aangekondigd heb in de 

Siberian Nieuws zal ik aftreden als voorzitter en heb ik ervoor gekozen om mezelf niet herkiesbaar te 

stellen. Mijn “taak” zit erop, de vereniging staat weer op de rit en is actiever dan ooit en de rust is weder 

gekeerd. Het uitbouwen mag iemand anders gaan doen. 

 

Gelukkig bestaat een bestuur niet alleen uit een voorzitter maar ook uit andere leden. Carel heeft 

aangegeven als penningmeester door te willen gaan, Frank blijft nog minimaal een jaar als algemeen 

bestuurslid, Ineke (algemeen) en Adry (secretaris) gaan ook nog door. Dennis (algemeen) heeft 

aangegeven te stoppen i.v.m. persoonlijke omstandigheden. De afgelopen tijd heeft Mirjam Alferink 

meegedraaid als interim algemeen bestuurslid nadat Celine aangaf te stoppen. Het bestuur blijft dus 

redelijk intact maar wel met een paar vacatures waarvan ik hoop dat die tijdens de ALV ingevuld 

worden. 

 

 

Bartjan Nieuwerf 
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Penningmeester 

 

Beste leden, gezinsleden en abonnees, 

 

Verenigingsjaar 2022 is afgerond en de kascommissie is gevraagd de boeken te controleren. Alvast in 

voorbereiding van de afronding van de jaarrekening en de daarbij goedkeuring van de 

kascontrolecommissie wil ik graag enkele kleine punten toelichten: 

Opbrengsten 

De laatste jaren was een trend zichtbaar van een teruglopend ledenaantal. Dit heeft de laatste jaren 

(2017 – 2020) gezorgd voor een daling van  gemiddeld 8%. Dit komt grofweg neer op een € 1.000,-. De 

opbrengst vanuit de leden bleef redelijk stabiel en in vergelijking met 2021 zijn de opbrengsten gelijk. 

Uiteraard zijn er naast de opbrengsten van contributies voor het lidmaatschap ook inkomsten uit 

advertenties en kennelvermeldingen. 

Clubblad 

De grootste kostenpost, naast eventuele evenementen, zijn de kosten voor het uitbrengen van het 

clubblad Siberian Nieuws. In het jaar 2022 zijn de kosten van het clubblad iets gedaald t.o.v. vorig jaar. 

Gezien de gestegen prijzen tijdens de coronapandemie zijn de kosten dan ook niet exorbitant hoog. Wel 

is bekend gemaakt dat de kosten in 2023 weer iets zullen stijgen. 

Hoewel de redactie rekening houdt met de kosten die het uitbrengen met zich meenemen, moet 

jaarlijks gedacht worden aan een kostenpost van minstens € 3.900,-. Dit is grofweg een 75% van de 

ledeninkomsten 

Vaste lasten 

De vaste lasten zijn geredelijk in lijn der verwachting gebleven. Hier moet gedacht worden aan kosten 

voor verzekeringen, afdracht Raad van Beheer (welke in het jaar 2021 niet betaald hoefde te worden), 

automatiseringskosten maar ook aan bijv. bankkosten. Deze vormen samen bijna € 1.500 (28% van de 

inkomsten). 

Ook is gebleken dat de bankkosten steeds verder toenemen. Wanneer we hier de bijdrage voor geen 

automatische incasso bij in mindering brengen, dan zijn de bankkosten niet meer volledig gedekt. Er zou 

gedacht kunnen worden om deze bijdrage te verhogen vanaf het jaar 2024. 

 

Wanneer een lid meer informatie wil over de boeken van de vereniging geef ik graag tekst en uitleg. 

 

Afsluitend met een vriendelijke groet, 

 

Carel Glastra  
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Ledenadministratie 

 

Beste leden, gezinsleden en abonnees, 

 

Onderstaand een korte weergave van het ledenverloop per categorie: 

 

Mutatie naar categorie1 E  L  G  A  

1 januari 3 (3) 112 (118) 12 (14) 9 (12) 

Opzegging - (-) 20 (16) 1 (3) 1 (4) 

         

Aanmelding - (-) 24 (10) 1 (1) 1 (1) 

31 december 3 (3) 116 (112) 12 (12) 9 (9) 

 

Gelukkig heeft de vereniging de afgelopen jaren weer enkele nieuwe leden mogen verwelkomen. Helaas 

zijn er ook leden die het lidmaatschap aangaan/cadeau krijgen bij de aanschaf van een pup. Hierdoor 

kan ook het aantal opzeggingen (in hetzelfde jaar of het volgende jaar) beïnvloed worden. Daarnaast 

hebben wij afscheid moeten nemen van enkele leden die opgezegd hebben, overleden zijn, dan wel 

vervallen verklaard zijn door het niet nakomen van hun contributieverplichtingen.  

 

Rekening houdend met een positieve continuïteit voor de vereniging, hoop ik dat er in 2023 nieuwe 

leden zich aanmelden, minder leden hun lidmaatschap besluiten te beëindigen. Helaas zijn reeds al 

enkele opzeggingen ontvangen. Gelukkig hebben we ook enkele aanmeldingen mogen ontvangen. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Carel Glastra 

 

1 E: Erelid, L: Lid, G: Gezinslid, A: Abonnee 
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Redactie / Public Relations 

 

De redactie verzorgt o.a. de periodieke uitgave van het verenigingsblad, de Siberian Nieuws, en draagt 

bij in de publicatie van nieuwsbrieven. 

 

Siberian Nieuws - Het clubblad van de SHKN 

In het jaar 2022 is het clubblad 4 maal, medio april, juni, september en januari 2023, uitgekomen. In het 

jaar 2022 is het blad voor ongeveer 98% in kleur uitgebracht. Enkele pagina’s worden niet in kleur 

afgedrukt om alsnog kosten te besparen. 

In het jaar 2022 heeft de redactie, bestaande uit Adry Voorbach, Maaike Glastra- ZInn, Marjolein 

Martius en Nies Heeringa- Haker,  haar best gedaan om weer leuke, relevante en opmerkelijk artikelen 

te verzorgen. De redactie heeft daarbij vanaf het einde van het jaar ook hulp gekregen van Bella 

Masseling. Marjolein had aangegeven zich terug te trekken als actief redactielid maar heeft  

aangeboden om op de achtergrond nog wel wat inzet te tonen. In het afgelopen jaar heeft de redactie 

ook actiever leden benaderd om artikelen aan te leveren en zo zijn er ook nieuwe/oude onderwerpen 

gekomen. Zo zijn leden benaderd om zich voor te stellen, fokkers benaderd om meer/weer kennis mee 

te maken, oudere honden in het zonnetje gezet en heeft de redactie nog meer ideeën opgedaan. Wij 

danken de mensen die sporadisch of geregeld kopij aanleveren voor het clubblad. 

Naast de inhoud van het clubblad zorgt Maaike Glastra- Zinn dat alle artikelen samengevoegd worden 

en is er de laatste edities meer aandacht besteed aan de opmaak. De redactie doet haar uiterste best 

om elke editie weer een mooi blad te maken en dit vergt veel van haar tijd. Tijd die ook de redactie 

graag bekrachtigd ziet worden door het enthousiasme van de leden. 

 

Nieuwsbrief  

Er zijn in 2022 in totaal dertien nieuwsbrieven verzonden. 

23/12/2022 - SNB 2022-XIII | Prettige Kerstdagen en een Voorspoedig Nieuwjaar. 

12/12/2022 - SNB 2022-XII | Fokkers bijeenkomst Nieuwjaars borrel 

05/10/2022 - SNB 2022-XI | Fokkers bijeenkomst verplaatst 17-12-2022 

30/03/2022 - SNB 2022-X | Fokkers bijeenkomst 12-10-2022 

26/08/2022 - SNB 2022-IX | Sluiting inschrijving JHVD 

28/07/2022 - SNB 2022-VIII |JHVD 2022 

23/06/2022 - SNB 2022-VII | Lezing erfelijkheid Dr. Ir. Pieter Oliehoek Deel 2 (update) 

19/06/2022 - SNB 2022-VI | Lezing erfelijkheid Dr. Ir. Pieter Oliehoek Deel 2 

13/05/2022 - SNB 2022-V | ALV en lezing 2022 

14/04/2022 - SNB 2022-IV | ALV en lezing 2022 

29/03/2022 - SNB 2022-II | KCM 2022 en ALV en lezing 2022 

23/03/2022 - SNB 2022-II | Kampioenschapsclubmatch 2022 

01/02/2022 - SNB 2022-I | Fokkersoverleg 16 maart 2022 en Animal Event 
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Website - De website is voor zowel leden- als niet leden een belangrijke informatiebron. 

De laatste bouw / vernieuwing van de website stamde uit 2016. De website heeft eind 2021/begin 2022 

een nieuw jasje gekregen en moest nog voorzien worden van alle “oude” informatie. Daarnaast is dat 

ook het geschikte moment om de (niet aangeleverde) informatie van fokkers te herzien. Inbreng voor de 

website is altijd welkom, zo ook voor ondersteuning hiervan. 

Voor 2023 staat het verder aanvullen van de website op de planning. 

 

Sociale media 

De fanpagina van de SHKN op facebook is een informatiebron voor leden en niet-leden. In 2022 zijn 

meer dan 120 nieuwe “vind ik leuks” toegevoegd op Facebook en zijn er 18 nieuwe volgers op 

Instagram. Het aantal bezoeken aan de Facebook pagina is gestegen tot 1.789 (2021: 1.434) en het 

aantal bezoeken van Instagramgebruiker is gedaald tot 70 (2021: 169). Als laatste is ook het bereik op 

beide kanalen gedaald. 

Op de sociale media worden voornamelijk evenementen en de verschijning van het clubblad geplaatst. 

 

Carel Glastra, Maaike Glastra- Zinn, Nies Heeringa- Haker, Adry Voorbach  
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Werkgroep Advisering 

 

In het jaar 2022 zijn er vele mails en telefoontjes binnengekomen van mensen, die hun Husky om 

persoonlijke redenen moesten wegdoen. 

De redenen dat mensen hun hond willen herplaatsen, zijn zeer uiteenlopend: gezondheid, scheiding, 

hond niet te handhaven, moeilijkheden met de buurt enz.  

Meestal moest de eigenaar er op gewezen worden, dat we slechts voor Siberische Husky’s met 

stambomen kunnen bemiddelen, omdat we een rasvereniging zijn. 

Indien het wel om rashonden gaat, moeten de eigenaren verschillende formulieren aan de SHKN 

opsturen + betalen, voor we tot bemiddeling overgaan.  

De vereniging heeft in 2022 twee Siberische Husky’s aangeboden gekregen om bij herplaatsen te 

bemiddelen. Van een weten we dat ze een nieuw tehuis heeft gekregen, van de andere hebben we niets 

meer gehoord. 

Het afgelopen jaar zijn er relatief veel aanvragen binnen gekomen bij de fokkerijwerkgroep voor een 

pup. Dit liep uiteen van mensen die een pup wilden als waakhond tot een pup om mee te willen gaan 

fokken.  

De fokkerijwerkgroep heeft een standaardbrief gemaakt waarin de Siberische Husky beschreven wordt, 

welke karaktereigenschappen ze doorgaans hebben en waar ze van oorsprong voor gefokt zijn. Er werd 

ook geadviseerd om fokkers te bezoeken die bij de SHKN aangesloten zijn en om daar eerst eens in 

gesprek te gaan over een eventuele pup en het ras.  

Er werd sowieso doorgestuurd naar degene, die op dat moment pups hadden. En daarnaast werden ook 

alle ‘erkende’ fokkers doorgegeven, zodat de aspirant-kopers zelf een keuze kunnen maken.  

Tevens werd altijd vermeld, dat de website van de SHKN geraadpleegd kan worden voor veel meer 

informatie over de Siberische Husky. 

 

Adry Voorbach 
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Werkgroep Fokkerij 

 

Het volgende is te melden over de fokkerij in 2022. 

Van de Raad ontvangen we geen uitslagen meer van de Hirschfeldstichting. Maar binnenkort kunnen we 

met een speciaal account zelf die gegevens bij de Raad van Beheer opzoeken. (Dat account is geldig voor 

een jaar) Dus hoeveel honden totaal zijn onderzocht, is onbekend. Sommige leden hebben hun uitslagen 

zelf naar de SHKN gestuurd. Dat ging over 2 honden die op HD onderzocht zijn, beide hebben A1 

gekregen. Tevens is er van 16 honden een ECVO uitslag ontvangen. Al deze Husky’s hadden geen 

afwijking aan de oogbol en bij 8 was ook de Irido Corneale Hoek Abnormaliteit (ICAA) goed. De andere 

werden daar deze keer niet op onderzocht. Het kan zijn dat deze honden al eerder op de betreffende 

afwijking onderzocht zijn, dat is niet bekend evenmin als de uitlsag. 

Ook worden de geboren nesten niet meer doorgegeven door de Raad. Gelukkig zijn de meeste fokkers 

erg trots op hun nesten en zetten dat op Facebook of andere sociale media. Daar haalt de SHKN de 

gegevens vandaan. Maar het zal verre van compleet zijn. Wat wij weten is dat er 22 nesten Siberische 

Husky’s geboren zijn met in totaal 115 pups: 59 reuen en 56 teven, gemiddeld 5.1 pup per nest. Niet alle 

fokkers hebben hun honden medisch laten onderzoeken. Het VFR is door de Raad goedgekeurd. Hopelijk 

gaan die fokkers, die nu nog geen gezondheidsonderzoeken laten doen, in de toekomst een bijdrage 

leveren aan het in stand houden van de gezondheid van de Siberische Husky en laten zij de ouderdieren 

eerst checken op erfelijke aandoeningen voor ermee gefokt gaat worden.  Drie van de fokkers zijn geen 

lid van de SHKN. Sommige nesten zijn met foto’s op de site geplaatst. 

Zoals eerder aangegeven en tevens vermeld in SN, is de Raad van Beheer nog steeds bezig met de 

invoering van een normenmatrix. Iedere rasvereniging moet aangeven wat zij wel of niet opgenomen 

willen hebben in deze normenmatrix.  

De SHKN heeft ervoor gekozen in eerste instantie zo min mogelijk op te geven, daar je wel kunt 

aanvullen maar niets mag weghalen. Om die reden is er gekozen om enkel het ECVO oogonderzoek op 

te laten nemen. Helaas is er nog geen zicht op, wanneer die matrix er daadwerkelijk komt, omdat er nog 

teveel bezwaren en onduidelijkheden bij de verenigingen zijn. 

Eind 2022 hadden we 9 fokkers die fokken volgens de regels van de Raad van Beheer en het VFR van de 

SHKN. Drie fokkers zijn om verschillende redenen in de loop van het jaar van de lijst afgegaan.  

 

Ineke Groen, Adry Voorbach 
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Werkgroep Evenementen 

 

Gelukkig konden we na de corona pandemie in 2022 weer evenementen plannen. 

 

Op 10 april konden we een Kampioenschapsclubmatch organiseren. Als vanouds waren we in Kerkwijk 

bij DogCenter. Er waren 33 honden ingeschreven. Als keurmeester ambteerden de dames Elly 

Weijenborg-Weggemans en Tiny Hensema-van der Wey. 

- Winnaar en CW’22 is Faija van Takonaq van Monique Spruit geworden, die tevens Beste 

Veteraan en Beste Sledehond werd. 

- Winnaar BOS (Best Opposite Sex) werd de reu Kamp.Blood Wild’s Definitely Awesome van 

eigenaar Olena de Graaff. 

- Beste zelfgefokte hond werd Shaman Tree Gentleman Agreement van fokker/eigenaar Natalie 

van Burik. 

 

Op 14 mei, voorafgaand aan de algemene vergadering en op 25 juni hebben wij een lezing mogen 

organiseren over erfelijkheid. Tijdens deze lezing, gegeven door Dr. Ir. Pieter Oliehoek, werd verder 

stilgestaan bij de interesses die naar voren kwamen tijdens het fokkersoverleg. Hij probeerde hierbij een 

verband te leggen tussen de wetenschap en de dagelijkse praktijk met enkele direct toepasbare 

oplossingen. In zijn tweede lezing werd ook stilgestaan bij het embark onderzoek. 

 

Op 11 september werd de Jonge Honden en Veteranendag gehouden. We waren voor het eerst op een 

andere locatie en wel bij de Utrechtse Rashondenvereniging, in Utrecht. Tijdens deze dag hebben we 

ook geprobeerd enkele activiteiten zoals een workshop werken met je sledehond aan te bieden. Edith 

Braakhekke was hier aanwezig om ons e.e.a. te vertellen over de sledehondensport met de Siberische 

Husky. Edith gaf uitleg over bijvoorbeeld de klassen waarbij gebruik gemaakt wordt van een pulka, step 

of een kar. 

Daarnaast werd een korte puppy inloop georganiseerd om kennis te maken met wat een Siberische pup 

op een puppyles kan leren. Deze werd verzorgd door Ineke Groen 

Er waren 39 inschrijvingen: 30 pups c.q jonge honden en 9 veteranen. 

De keurmeester was mevrouw Jos Dekker. Ze nam voor elke hond ruim de tijd. Na vele malen heen en 

weer lopen, koos ze uiteindelijk voor Duchess of Carpathia’s Circassian Beauty van Nicolette Bazuin-

Herrewijn als Beste veteraan van de Dag.  

 

 

Carel Glastra, Maaike Glastra- Zinn, Ineke Groen en Frank van der Lee 


